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APK LH vyzývá ke společnému jednání  zástupců hnutí v otázce případných změn 
v mládežnických soutěžích 

 
 
Praha, 6. února 2025. Sportovní úseky i management extraligových klubů se shodují, že případnou 
reformu mládežnických soutěží je i s ohledem na množství představených variant nutné podrobit hlubší 
odborné diskusi  v rámci celého hokejového hnutí. 
 
 
Ve středu 21. ledna se v Praze sešli představitelé extraligových klubů zodpovědní za sportovní chod 
organizací, tzn. sportovní manažeři a vedoucí mládežnických akademií. Pozvání na schůzku přijali také 
viceprezident ČSLH Petr Bříza a Pavel Geffert. Ti prezentovali návrh věkového uspořádání 
mládežnických kategorií tzv. „půlení ročníků“ od 1. 9. do 31. 8. resp. do 31. 12. (Pro sezónu 2025/2026 
pro U18 konkrétně 1. 9. 2008 – 31. 8. 2010 až s možností účasti hráčů narozených do 31. 12. 2010). 
 
 „Měli jsme na pořadu jednání řadu témat, které diskutujeme s nevyšším vedením klubů v rámci valných 
hromad APK LH, a naším cílem bylo, aby se nad konkrétními tématy setkali v přímé diskuzi lidé 
zodpovědní čistě za sportovní a rozvojovou stránku klubů. Témat bylo více, ale díky účasti Petra Břízy a 
Pavla Gefferta jsme se věnovali hlavně předloženému návrhu na změny mládežnických soutěží. I 
následnou diskusi nad extraligovými tématy jako možné úpravy přestupního řádu pro kluby ELH a I. ligu 
týkající se tzv. „rolovacího hostování“ mezi ELH a I. ligou pro hráče starší 24 let, či Herního řádu ELH 
považuji za velice přínosnou," shrnuje ředitel APK LH Martin Loukota. 
 
Na diskuzi z minulého týdne navázalo tematicky i zasedání valné hromady APK LH, vrcholného orgánu 
extraligové asociace konané dne 29. 1. 2025. Zástupci klubů extraligy se na něm opětovně a jednotně 
shodli i na základě podnětů ze svých sportovních úseků na nutnosti komunikovat v celém hnutí  
nabízená řešení svazu ohledně úpravy výchovy mládeže změnou věkových kategorií či struktury 
soutěží. „V rámci nejvyšší soutěže máme  za to, že návrhy ČSLH na případné zřízení nové kategorie U16, 
nebo aktuálně na reorganizaci všech mládežnických kategorií, je nutné detailně projednat v rámci 
celého hnutí. Za sportovní úseky i nejvyšší management extraligových klubů mohu skutečně  tlumočit, 
že je na místě hlubší diskuze v rámci celého hnutí, s cílem nejprve pojmenovat důvody vedoucí k 
případné změně, a následně si stanovit společnou cestu, včetně jasného časového rámce, který 
v dosavadních návrzích trochu předbíhá realitu. Nevidíme navíc jako správné činit podobné změny 
unáhleně od soutěžního ročníku 2025/26. V tomto duchu budeme názory APK LH tlumočit také na 
výkonném výboru ČSLH a věříme, že budeme mít širší podporu pro to, aby plánované reformy soutěží 
vycházely z názorů lidí odpovědných za řízení mládežnických soutěží, ale i z názorů klubových trenérů 
a funkcionářů všech úrovní, které považujeme za velmi důležité.  Věřím, že se nám podaří velmi brzy 
uskutečnit setkání všech uvedených osob, z něhož vyvstanou důležité podněty a názory, na základě 
kterých dojde ke zvolení dlouhodobé a nejprospěšnější varianty pro mládežnické soutěže a český hokej 
jako takový.", tvrdí prezident APK LH Jan Tůma. 
 


